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Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

SV: SDHF:s framtid? 
1 meddelande

Kent Forsén <kforsen@telia.com> 10 oktober 2020 14:48
Till: Toomas Tamme <toomas.tamme@gmail.com>
Kopia: Styrelse <styrelsen@sdhf.se>

Hej igen Toomas !

 

Tack för Ditt snabba svar. Det inrymmer onekligen övergripande tankar, vyer och drömmar om kommande tider.

Enligt min personliga uppfattning är medlemsvärvning A och O för alla föreningar, särskilt om man avser att
värna

om ett kulturarv och att bevara detta för framtiden. På denna punkt är vi helt överens.

 

SDHF bildades med ett enda syfte  -  att rädda Dyktankhuset från rivning ! Föreningens huvudfokus är således
att vårda

och bevara Dyktankhuset för framtiden. Utveckling tar tid. Beaktas måste även att allt som SDHF gör sker på
ideell basis.

På lång sikt gäller det att få fler medlemmar och att bygga upp en ny generation i styrelsen som under
överinseende av Sjöhistoriska

museet också kan göra SDHF, Dyktankhuset och därmed ett Dykmuseum till en naturlig del av Statens Maritima
och Transporthistoriska

Museer (SMTM) som det heter idag.

 

Sådant arbete är på gång och inte minst den av Tomas Jangvik väl genomförda och planerade guideutbildningen
samt andra planerade

kurser är åtgärder för att vi bättre ska kunna visa upp våra samlingar och vår verksamhet. Ganska mycket
information, inte minst om

Vision framtiden, hittar Du på SDHF:s hemsida (se under Dyktankhuset), som under senare tid byggts upp på ett
mer professionellt och

attraktivt sätt.

 

Hela visionen för framtiden grundar sig på det Du lyfter fram i Ditt mejl och som är en viktig del av orsaken till att
vi inte kan dra på för

full gas med exponeringen av våra unika samlingar  - trångboddhet gör att det måste göras en tillbyggnad (mer
info i bifogade skrift).  

Har själv uppdraget att leta efter sponsorer och har varit i kontakt med många av de största företagen i landet
och flera stiftelser. Har även

kontaktat privata miljardärer, dock ännu utan framgång.
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Kommunicerar för närvarande med rikspolitiker med ansvar för kultur och släpper inte taget så länge styrelsen
låter mig hållas. Dock ska

Du veta att vi kanske behöver 30-35 miljoner för att bygga det som behövs. Samtidigt när man hör hur politiker
delar ut miljarder åt olika

håll så kan man tycka att det vi behöver i det stora hela är ”peenuts”. Det gäller dock att ”sälja in ” projektet hos
rätt personer och jag är

naiv nog att tro att det ska gå även om inte denna uppfattning delas av alla.

 

När det gäller internationell anslutning kan meddelas att länkar till utländska dykerihistoriska föreningar finns på
SDHF:s hemsida.

SDHF är världens äldsta dykerihistoriska förening och länk till oss finns på en lång rad utländska hemsidor.  

 

Dessvärre kommer inte jag heller att vara med på årsmötet. Pga ryggoperation på måndag kommer jag troligen
att vara ”ur spel” en tid.

Vill och kan Du göra en insats för föreningen finns det säkert möjligheter. Corona-pandemin har stökat till det i
år, men det kommer sannolikt

ett liv även efter pandemin. Om inte förr så om det blir aktuellt med glöggträff i Dyktankhuset i december eller
Dykmässan till våren, då kanske

vi ses.

 

Vi hörs, ha det riktigt bra / Kent.

 

 

 

Från: Toomas Tamme [mailto:toomas.tamme@gmail.com]  
Skickat: den 9 oktober 2020 09:06 
Till: kforsen@telia.com 
Ämne: Framtid?

 

Hej Kent

Kul att du nappat på mina tankar om medlemsutvecklingen. Ser få andra möjligheter för framtiden. Bra med sponsorer,
men även de innebär dessvärre en risk för att ”ta slut”. Behövs flera. 
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Förstår att du inte kommer att delta i SDHF:s årsmöte. Det har jag inte heller möjlighet till. Men jag har några
frågor/fundering som du kanske har möjlighet att aktualisera till årsmötet:

Eftersom jag inte har hittat någon utvecklingsplan på webben undrar jag vad föreningen har för framtidsplaner - låt oss
säga för de närmaste fem åren. Finns en sådan utvecklingsplan annat än som tankar om framtiden?

 

Det finns en punkt som heter Vision framtiden, men utan specifikation om hur man når dit. Och inom vilka tidsramar?
Därtill ska kanske läggas Dyktankhusets begränsade utrymmen, finns det plats för så högtflygande planer, speciellt som
man tänker sig någon form av internationell anslutning?

 

Sorry för att mitt plötsliga intresse för framtiden dumpar ner i knät på dig, men eftersom jag har jobbat aktivt i
Dyktankhuset (då det begav sig) vore det kul att bidra med något. Som jag ser det är den snabba vägen att gå via någon
eller några styrelsemedlemmar. Känner ju några av er, men du och jag verkar möjligtvis ha tankar åt samma håll.

 

Vänliga hälsningar

Toomas

 

 

--

Toomas Tamme 
+45 20 95 42 64 (mobil/sms DK) 
toomas.tamme@gmail.com
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